
PROTOK6I NR ITI2OLT

z PostEDZENtA KOMtSJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBI-ICZNEGO

RADY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 18 paidziernika 2017 roku

pod przewodnictwem radnej Katarzyny Zarqbskiej, kt6re odbylo siq w siedzibie
Urzqdu Miasta we Wlocfawku, ul. Zielony Rynek 11/13 sala nr, 20

Proponowany porzqdek obrad:

1. Sprawy orga n izacyjn e:

a) otwarcie obrad,

b) stwierdzenie quorum,

c) przyjqcie protokolu nr 10 z dnia 20.09.2Ot7r.,

d) zmiany do porzqdku obrad.
2. Informacja dotyczqca przygotowania sluib, stra2y i inspekcji oraz jednostek

organizacyjnych miasta w zakresie zapewnienia bezpieczeristwa i porzqdku

publicznego w funkcjonowaniu miasta w okresie zimowym.

3. Informacja na temat problemu bezdomnolci w naszym mie6cie oraz sposobu jej

zapobiegania.

4. Opinia do projektu uchwaly zmieniajqcej uchwale w sprawie ustalenia liczby punkt6w

sprzeda2y napoj6w alkoholowych zawierajqcych powyiej 4,5 % alkoholu( z wyjqtkiem
piwa), przeznaczonych do spoiycia poza miejscem sprzedaiy jak i w miejscu

sprzeda2y oraz usytuowania miejsc sprzedaiy napoj6w alkoholowych na terenie
miasta Wloclawek.

5. Opinia do projektu uchwaly w sprawie wyboru Przewodn iczqcego Rady Miasta

Wlocfawek.

6. Opinia do projektu uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie powolania stafych komisji
iustalenia orzedmiotu ich dziala n ia.

7. Opinia do projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w
osobowych stafych komisji Rady Miasta.

8. Opinia do projektu uchwaly w sprawie odwofania Przewod n iczqcego Komisji Kultury i

Spo rtu.
9. Opinia do projektu uchwaly w sprawie wyboru Przewodn iczqcego Komisji Kultury i

Sportu.
10. Opinia do projektu uchwaty w sprawie odwolania Przewodniczqcej Komisji Porzqdku

Prawnego i Pu blicznego.
11. Opinia do projektu uchwaty w sprawie wyboru Przewod n iczqcego Komisji Porzqdku

Prawnego i Publicznego.
12. Sprawy bieiqce iwolne wnioski.



A.1
Sprawy organizacyjno - porzqdkowe.

W posiedzeniu, kt6remu przewodniczyla radna Katarzyna Zarqbska Przewodniczqca Komisli

udzia'l wziqli czlonkowie Komisji oraz zaproszeni goicie wg listy obecnofci stanowiqcej

zalqcznik do niniejszego protokolu. O godzinie 8:30 PrzewodniczEca Komisji otworzyia

obrady ipo powitaniu czlonk6w Komisji oraz go6ci poinformowata, i2 zgodnie z lista

obecnoici w posiedzeniu uczestniczy 4 cztonk6w Komisji, co stanowi quorum i pozwala na

podejmowanie prawomocnych decyzji. Ponadto Przewodniczqca Komisji poinformowala, i2

w Biurze Radv Miasta znajdowal siq do wgl4du protok6l nr 10 z dnia 20.09.2077 roku, z

kt6rym czlonkowie mogli siq zapoznai i wnie5i swoje uwagi. Przewodniczqca Komisji

zapytala radnych czy sa uwagi do ww protokolu.

Wobec braku uwag ze strony czlonk6w Komisji, w drodze gtosowania, protok6f zostal

przyjqty jednomySlnie. Nastqpnie Przewodniczqca Komisji skierowala zapytanie do czlonk6w

Komisji czy wnoszq zmiany do porzqdku obrad. W zwiqzku z brakiem uwag Komisja podjqla

obrady wedlug ustalonego porzqdku obrad.

Ad.2
fnformacja dotyczEca przygotowania sluib, straiy i inspekcji oraz jednostek

organizacyjnych miasta w zakresie zapewnienia bezpieczefistwa i porzqdku publicznego w

funkcjonowaniu miasta w okresie zimowym.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Komendant Stra2v Mieiskiei Bogdan Mielniczek

informu.jqc, ie w zwiqzku ze zbli2ajqcym siq okresem zimowym Strai Miejska podjqla ju2

niezbqdne dzialania w celu zapewnienia bezpieczeristwa i porzqdku w miejscach publicznych

W Informacji, kt6ra zostafa wczesniej przekazana radnym przedstawiono zakres dziafania

stra2y Miejskiej. Najwiqkszy problem stanowia bezdomni, obecnie sprawdzone zostaly

mie.jsca, gdzie takie osoby mogq przebywai. Zlokalizowano 9 takich miejsc, kt6re bqdq

monitorowane. Ponadto dokonano kontroli terenu ogrod6w dziatkowych. Prezesi dzialek

poinformowali ile os6b zadeklarowalo,2e bqdzie zamieszkiwato te terenv. w zwiqzku z tym

sprawdzono pomieszczenia czy s4 naleiycie zabezpieczone z moiliwosciq ogrzewania. Na

chwilq obecnq nie stwierdzono zagro2eri. Ponadto Stra2 Mieiska przygotowana jest do

konwojowania os6b nietrzeiwych znajdujacych siQ w sytuacjach zagra2ajEcych ich iyciu lub

zdrowiu do miejsca zamieszkania, Komendy Miejskiej Policji, ogrzewalni, kt6ra bqdzie czynna

od 2 listopada br. lub bezpo6redniemu przekazywaniu tych os6b pod opiekq Zespofow

Ratownictwa Medycznego, bqdzie r6wnie2 kontynuowana akcja uruchamiania pojazd6w na

terenie miasta. Strai Miejska na bie2qco bqdzie reagowala na wystepujQce zagroZenia.

Krzvsztof Rakowski Zastepca Komendanta Mieiskieso Policii nadmienii,2e Komenda Miejska

Policji przygotowana jest do realizacji zadari zwiqzanych z zapewnieniem bezpieczenstwa i

porzqdku w funkcjonowaniu miasta w okresie zimowym. W przeslanej informacji ujqto

dzialania zmierzajqce do zapobiegania tragicznym wypadkom, kt6re mogE wystEpii w tym

zakresie. Fun kc.iona riusze Policji r6wnie2 tak, jak strainicy Miejscy bqdq kontrolowali miejsca

przebywania os6b bezdomnych, os6b nietrzeiwych itp. Na bie2qco bqdzie monitorowany

stan d16g. Komenda Miejska Policji pelni calodobowy dy2ur, ma kontakt z miastem i

powiatem, wiqc w petniiest przygotowana do realizacji zdan.



Nastqpnie Przewodniczqca Katarzyna Zarqbska o zabranie gtosu poprosiia Zastepce

Paistwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego Pania Zofie Zi6lkowska. kt6ra r6wnie2
poinformowala, 2e od wielu lat Powiatowy lnspektor Sanitarny na bieiqco monitoruje
sytuacjq epidemiologicznq na nadzorowanym terenie w sezonie od miesiqca paidziernika do
miesiqca kwietnia. Obecnie nie odnotowano wzrostu zachorowari na grypq. Podstawowq
metodq w profilaktyce i kontroli grypy stanowiE szczepienia ochronne, kt6re pozwalajq

uniknEi niepotrzebnych powiktari zdrowotnych. Prowadzony jest tak2e zintegrowany nad26r

epidem iologiczny iwirusologiczny nad grypq w systemie SENTINEL, w ramach, kt6rego poza

przekazywaniem danych epidem iologicznych, pobierane sq pr6bki materialu klinicznego do

badari laboratoryjnych. W systemie tym uczestniczq lekarze pierwszego kontaktu z NZOZ

Przychodni Lekarskiej ,,Puls" we Wtoclawku przy ulicy Zurawiej 26. Ponadto zostanie
dokonana ocena warunk6w higieniczno -sanitarnych plac6wek wypoczynku zimowego dla

dzieci i mlodzie2y po zgloszeniu przez organizatora wypoczynku w o96lnopolskiej
elektronicznej bazie wypoczynku prowadzonej przez Ministerstwo Edukacji Narodowej.
Komendant Parlstwowei Stra2v Poiarnei Slawomir Gotowicz w swojej wypowiedzi na temat
Informacji dotyczqcej stanu przygotowania sil i (rodk6w do udzialu w akcji zima
poinformowal, ie Strai Po2arna przygotowana jest do ka2dego dziatania, dodatkowo
prowadzi dzialania informacyjne w ramach o96lnopolskiej akcji ,,CZAD I OGlEli-OBUDZ

CZUJNOSC", sluiba dyiurna Miejskiego Stanowiska Kierownika na bieiqco monitoruje
sytuacjq pogodowq. Dy2urni MSK szkoleni sq w zakresie wlaSciwego reagowania w
przypadku otrzymania zgioszenia o awarii lub innym zdarzeniu wymagajqcym udzielenia
natychmiastowej pomocy potrzebujacym oraz raportowania o naglych awariach i

zdarzeniach zagraiajqcych ludziom, mieniu i Srodowisku.
Powiatowv Inspektor Nadzoru Budowlanego Cezarv Tumiiski odnoinie informacji na temat
przygotowania do okresu zimowego poinformowal, 2e Powiatowy lnspektorat jest
przygotowany do dzialari w okresie zimowym w zakresie swoich kompetencji wynikajqcych z

przepis6w Prawa budowlanego. Dzialania te wiAia siq gl6wnie z dodatkowymi kontrolami
obiekt6w budowlanych w przypadku wystEpienia du2ych opad6w iniegu obciqiajqcych
pofacie dachowe i bqdq podejmowane na bie2qco, w zaleinogci od sytuacji.
Tomasz Smoliriski Zastepca Dvrektora Mieiskiego Zarzadu Uslug Komunalnvch i Dr6s
poinformowal,2e w celu zapewnienia porzEdku i bezpieczefistwa w zakresie utrzymania d169

w okresie zimowym MZUKiD jest na etapie postqpowania przetargowego w celu wytonienia
wykonawcy utrzymania jezdni, 6cie2ek rowerowych, chodnik6w i kladek.
Janusz Maierski Dvrektor Wvdzialu Zarzadzania Krvzvsowepo zasugerowal, aby w utrzymaniu
jezdni szczeg6lnE uwage zwr6cii na takie miejsca jak most itama, gdy2 dochodzi tam czesto

do wypadk6w.
Zastepca Dvrektora MZUKiDU odpowiedzial, ie akcjq zimowego utrzymania nie jest objeta
cata siei drogowa w mie6cie, jest to od zawsze ok.40%.
Pani Zofia Zi6tkowska Zastepca Paistwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego dodata,

2e na stronie internetowej Paristwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego znajduje siq

informacja na temat Bakterii Legionella, kt6ra wystqpuje w instalacjach sanitarnych.
Ponadto PrzewodniczEca Komisji poinformowala, 2e Powiatowy Lekarz Weterynarii Pan

Maciej Bachurski nie m6gl przybyi na posiedzenie Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego,
ale przeslaf informacjq na temat przygotowania Inspekcji Weterynaryjnej Powiatowego
Inspektoratu Weterynarii we Wloclawku do okresu zimowego.
Wobec braku innych zgioszeri do dyskusji Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna ZarQbska
poddafa pod gtosowanie przyjqcie Informacji dotyczqcej przygotowania sluib, stra2y i



inspekcji oraz jednostek organizacyjnych miasta w zakresie zapewnienia bezpieczenstwa i

porzqdku publicznego w funkcjonowaniu miasta w okresie zimowym. Za przyjeciem ww
informacji jednomy6lnie opowiedzialo siq 4 czfonk6w Komisji.

Ad.3.
Informacja na temat problemu bezdomnoici w naszym mie5cie oraz sposobu jej

zapobiegania.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonat Piotr Podlaski z Mieiskieso OSrodka Pomocv Rodzinie

informujqc,2e iloii os6b bezdomnych na terenie miasta iest stabilna isiq nie zmienia.

System wsparcia dla os6b bezdomnych na terenie miasta wloclawka opartv jest na pomocy

stacjonarnej i dziala na trzech filarach. Pierwszy filar to MPOR, kt6ry udziela wsparcia

socjalnego ifinansowego, drugim filarem jest system plac6wek udzielajqcych schronienia

takich jak: Schroniska dla Os6b Bezdomnych, Schronisko dla N iepelnosprawnych

Bezdomnych oraz ogrzewalnia, natomiast trzecim filarem sq slu2by mundurowe dzialajqce w

obszarze pomocy interwencyjnej. Wszystkie zglaszajqce siq o pomoc osoby bezdomne tq
pomoc otrzymuja, sa to osoby coraz starsze, kt6re nie podejmujq zmiany trybu iycia.

Najczq5ciej sq to osoby uzale2nione, zaburzone psychicznie, ze zmianami organicznymi w

wyniku uzale2nienia od alkoholu, czesto po leczeniu szpitalnym, niepoiAdane w domu. W
wyniku podejmowanych dzialari w zakresie reintegracji spoleczno- zawodowej skierowanych

do os6b bezdomnych, spo6r6d os6b przebywajqcych w schronisku dla bezdomnych w 2017r.

usamodzielnily siq 22 osoby, w tym 6 kobiet.

Wobec braku zgloszeri do dyskusji Przewodniczqca Komis.ii Katarzyna Zarqbska poddata pod

gfosowanie przyjqcie Informacji na temat problemu bezdomnoici w naszym mieScie oraz

sposobu jej zapobiegania. Za przyjqciem lnformacji jednomy6lnie opowiedzialo siq 3

czlonk6w Komisji.

Ad.4
Opinia do projektu uchwa+y zmieniajqcei uchwafq w sprawie ustalenia liczby punkt6w

sprzedaiy napoj6w alkoholowych zawierajqcych powyiej 4,5 % alkoholu{ z wyiqtkiem

piwa), przeznaczonych do spoiycia poza miejscem sprzedaiyjak iw miejscu sprzedaiy

oraz usytuowania miejsc sprzedaiy napoj6w alkoholowych na terenie miasta wloclawek.

Wprowadzenia do tematu dokonala Dvrektor Wvdzialu Rozwoiu Miasta Pani Alicia

Dworzariska, informujqc, i2 przedfo2ony projekt jest tym samym projektem, kt6ry byt

omawiany przed sesjq w miesiqcu czerwcu na Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego,

otrzymujqc pozytywna opiniq. Na Sesji w dniu 22 czetwca br, na wniosek Pana radnego

Dariusza Wesolowskiego ww projekt zostal zdjqty z porzqdku obrad, ze wskazaniem, ie
ponownie nale2y dokonai analizy problemu ogr6dk6w nad jeziorami. W zwiqzku z

powyiszym Komisja powolana Zarzqdzeniem Prezydenta zajmujqca siq projektem uchwaly,

przygotowala pro.iekt, kt6ry za wyjqtkiem jednego punktu jest toisamy z projektem uchwaly

przedlo2ony na Sesji w dniu 22 czerwca 70!7r., uchyla siQ tylko 5 3 ust 1lit. e dotyczqcy

miejsc, w kt6rych wewnetrzne regulaminy zakazujE sprzedaiy napoj6w alkoholowych.

Pozostaie zapisy projektu uchwaly sa to2same. Dokonane zmiany wynikajE z prac Zespolu,

kt6ry podjqt decyzjq o przedto2eniu pod obrady sesji Rady Miasta projektu zmiany Uchwaly.

Pani Dyrektor prosi o wydanie opinii w przedmiotowej uchwale.

Wobec braku zgloszei do dyskusji Przewodniczqca Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego

poddala pod glosowanie projekt uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie ustalenia liczbv



punkt6w sprzeda2y napoj6w alkoholowych zawierajqcych powy2ej 4,5 % alkoholu( z

wyjqtkiem piwa), przeznaczonych do spoiycia poza miejscem sprzeda2y jak i w miejscu

sprzeda2y oraz usytuowania miejsc sprzedaiy napoj6w alkoholowych na terenie miasta

Wloclawek.
W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 4

czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqcych siq. W

glosowaniu wziqfo udziat 4 czlonk6w Komisji.

Opinia stanowi zalqcznik do protokotu.

Ad.5

Opinia do projektu uchwaty w sprawie wyboru PrzewodniczEceto Rady Miasta

Wloclawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Dvrektor Biura Radv Miasta Pani Malsorzata

Feliniak, informujqc,2e Ustawa o samorzqdzie gminnym w art. 19 ust. l wskazuje, ii Rada

gminy wybiera ze swego grona przewod niczEcego bezwzglqdnq wigkszo6ciq glos6w w

obecnoici, co najmniej polowy ustawowego sktadu rady, w glosowaniu tajnym. w zwiQzku z

odwofaniem Radnego Krzysztofa Kukuckiego z funkcji Przewod n iczqcego Rady Miasta, zaszfa

potrzeba wyboru nowego Przewod niczqcego' Biorqc pod uwagq wyniki przeprowadzonego

glosowania zasadne jest podjqcie przedmiotowej uchwafy.

wobec braku zgloszef do dyskusji Przewodniczqca Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego

poddata pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewod n iczqcego Rady Miasta

Wtoclawek.

w wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytvwnej opinii opowiedziafo siq 4

czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujEcych siQ. w
glosowaniu wziqlo udzial 4 czlonk6w Komisji.

Opinia stanowi zalqcznik do protokofu.

Ad.6
opinia do projektu uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie powolania stalych komisii

ustalenia przedmiotu ich dzialania.
wprowadzenia do pro.jektu uchwaly, a takie pozostaiych projekt6w uchwal dokonal radnv

Janusz Debczvriski, informujqc, 2e Klub Prawa i sprawiedliwoSci wni6st tych kilka uchwal

zwiazanych z funkcjonowaniem Rady z pewnymi zmianami, kt6re proponuje do wyfqcznej

kompetencji Rady Miasta zg. z ustawE o samorzqdzie gminnym Majqc na wzglqdzie

oszczQdno(i Srodk6w publicznych, a tak2e fakt dublowania przedmiotu dzialania Komisji ds.

Rewitalizacji z zadaniami przewidzianymi dla innych komisji stafvch, zasadnym jest

rozwiqzanie ww komisji, a w przypadku odwoiania Przewod n iczqcego Komisji Kultury i

sportu oraz Przewodniczqcej Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego, uzasadnieniem jest

to,2e do kompetencji Rady Miasta nale2y m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwaly

Przewod niczacych komisji stalych. Odwolanie nastqpuje w tym samym trybie, jeieli tylko

Rada uzna, 2e jest to w jej ocenie celowe.



Wobec braku zgloszeri do dyskusji Przewodniczqca Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego
poddala pod glosowanie projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie powofania staiych

komisji ustalenia przedmiotu ich dziaiania.
W wyniku przeprowadzonego glosowania

Komisji, przy 3 glosach przeciwnych oraz

wziqlo udziat 4 czlonk6w Komisji.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.7

opinia do projektu uchwaly zmieniajqcei uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych

stalych komisji Rady Miasta.
Wobec braku zgtoszerl do dyskusji Przewodniczqca Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego

poddala pod glosowanie projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia stalych

komisji Rady Miasta.
w wyniku przeprowadzonego gtosowania za wydaniem opinii opowiedzial siq 1z czlonk6w

Komisji, przy 3 glosach przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqcych siq W gfosowaniu

wziqlo udziat 4 czlonk6w Komisji.

Opinia stanowi zalqcznik do protokofu.

Ad.8
opinia do projektu uchwaly w sprawie odwolania Przewodniczqcego Komisji Kultury i

Sportu.
Przewodniczaca Komisii Radna Katarzvna Zarebska poinformowata, 2e wprowadzenie do

tego projektu uchwaly zostato przedstawione, ale Przewodniczqca chcialaby poznai

merytoryczne przesla nki tego odwolania.

Radnv Janusz Debczvriski powiedziat, ie przedstawit ju2 merytoryczne przeslanki, a jeSli

bqdzie taka potrzeba to wiecej informacii bedzie przedstawione na sesji'

Przewodniczaca dopytata, czy obecnie na Komisji nie zechce tych przeslanek poda6'

Radnv Janusz Debczvriski odpowiedzial, 2e jui merytoryczne przeslanki przedstawif.

Wobec braku zgloszeri do dyskusji PrzewodniczQca Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego

poddala pod gtosowanie projekt uchwaly w sprawie odwofania Przewod n iczqcego Komisji

Ku ltu rV i Sportu.
W wvniku przeprowadzonego gtosowania

Komisji, przy 3 glosach przeciwnych oraz

wziqlo udziat 4 czlonk6w Komisji.

Przewodnicz4ca Komisji Katarzyna Zarqbska

uchwaly, Pan Radny Janusz Dqbczytiski,

Wnioskodawcy nie zechcial przedstawie

Przewod niczqcego Komisji Kultury iSportu.

Opinia stanowi zalqcznik do protokotu.

za wydaniem opinii opowiedzial sig 1z cztonk6w

braku glos6w wstrzymujqcych sie. W glosowaniu

za wydaniem opinii opowiedziat siq 1z czlonk6w

braku glos6w wstrzymujqcych siq. W gtosowaniu

zaznaczyla, ie w tej opinii do tego projektu

kt6rv dokonal wprowadzenia w imieniu
przeslanek merytorycznych do odwotania

Ad.9
opinia do projektu uchwaly w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Kultury i sportu.



Wobec braku zgloszeri do dyskusji Przewodniczqca Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego
poddala pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie wyboru Przewod niczqcego Komisji

Kultury iSportu.
W wyniku przeprowadzonego giosowania

Komisji, przy 3 gfosach przeciwnych oraz

wziqto udzial 4 cztonk6w Komisji.

opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Wobec braku zgloszei do dyskusji

poddala pod glosowanie projekt

Porzqd ku Prawnego i Publicznego.

W wyniku przeprowadzon ego glosowania

Komisji, przy 3 gtosach przeciwnych oraz

wziqlo udzial 4 czlonk6w Komisji.

za wydaniem opinii opowiedzial siq 1z czlonk6w

braku gfos6w wstrzymujEcych sie. W glosowaniu

PrzewodniczEca Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego

uchwalv w sprawie odwotania Przewodniczqcej Komisji

za wydaniem opinii opowiedzial siq 1z czlonk6w

braku glos6w wstrzymujqcych sie. W glosowaniu

Ad.10
Opinia do projektu uchwaly w sprawie odwolania Przewodniczqcei Komisji Porzqdku

Prawnego i Publicznego.

Radnv Janusz Debczvriski odnoszqc siq do wczedniejszego wprowadzenia dodaf, 2e zdaniem

Klubu Prawa i Sprawiedliwo6ci PrzewodniczEca Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego

powinna (wiecii przyktadem, a w przekonaniu Klubu, Pani Przewodniczqca lamafa prawo

niszczqc mienie Ka ncelarii Sejmu.

Przewodniczaca Komisii zapytata o przeslanki merytoryczne dotyczace PracY

Przewodniczqcej Komisji.

Radnv Janusz Debczvrlski odpowiedziat, 2e to sq wlaSnie przestanki merytoryczne'

wobec braku innych zgloszeri do dyskusji Przewodniczqca Komisji Porzqdku Prawnego i

Publicznego poddala pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie odwolania Przewodniczqcej

Komisji Porzqd ku Prawnego iPublicznego.
w wyniku przeprowad zonego glosowania za wydaniem opinii opowiedzial siq 1z czlonk6w

Komisji, przy 3 glosach przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqcych siq W glosowaniu

wziqto udziat 4 czionk6w Komisji.
przewodniczaca Komisji Katarzyna Zarqbska zaznaczyla, 2e w tej opinii do tego prolektu

uchwaly, Pan Radny Janusz Dqbczyriski, kt6ry dokonal wprowadzenia w imieniu

Wnioskodawcv nie zechcial przedstawii przeslanek merytorycznych do odwolania

Przewodniczqcej Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego.

Radnv Janusz Debczvriski odpowiedzial, 2e .iest to nieprawda, przeslanki merytoryczne

,ort-rty ,tolon., poprosit aby nie klamai, gdyi jest to kolejna przeslanka potwierdzajqca, 2e

nie nadaje siq Pani do sprawowania tej funkcii.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.11
Opinia do projektu uchwaly w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Porzqdku

Prawnego i Publicznego.



Opinia stanowi zafqcznik do protokolu.

Ad.12
Sprawy bieiqce i wolne wnioski.
Przewodniczqca Komisji poinformowafa cztonk6w Komisji o otrzymaniu kserokopii Uchwafy

Nr L6/I/2AI7 Skladu Orzekajqcego Nr 7 Regionalnej lzby Obrachunkowej w Bydgoszczy, z

dnia 20 wrzeinia 2OL7r. w sprawie wyra2enia opinii o przedlo2onej przez Prezydenta Miasta

Wloclawek informacji o przebiegu wykonania bud2etu miasta Wloclawek za pierwsze

o6lrocze 2017 roku.

wobec wyczerpania porzqdku obrad PrzewodniczEca Komisji radna Katarzyna zarQbska

zakoiczyla posiedzenie.

Na tym protok6l zakoriczono.

Przewodniczqca Komisji

Porzqdku PrawneSo i Publicznego

<!i.b4rr,*
/

Katarzyna Zarqbska

J'ft--
Sporz. E.Pranik gRI\4

@rq/



Komisja Porzqdku

Prawnego i Pubiiczrieqo

Rady Miasta VJloclaurek

BRM. 0014.5.28.2017

Wloclawek, !8 paidziernika 2OI7 r.

Prezydent Miasta Wlocfawek

OPfNIA Nr 23l2ol7
KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBLICZNEGO

RADY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 18 Paidziernika 2017 roku

Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia

w dniu 18 paidziernika 2017 roku pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zmieniaiqcej

uchwalq w sprawie ustalenia liczby punkt6w sprzeda2y napoj6w alkoholowych

zawierajqcych powy2ej 4,5o/o( z wyjetkiem piwa) przeznaczonych do spoiycia poza

miejscem sprzedaiy jak i w miejscu sprzedaiy oraz zasad usytuowania mieisc sprzeda2y

napoj6w alkoholowych na terenie miasta Wtocfawek'

W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnei opinii

opowiedzialo siq 4 cz|onk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w

wstrzymujacych siq. W glosowaniu wzieto udzial 4 cztonk6w Komisji'

Z powaianiem

R adna KatanY n a ZarQb ska
o,

Ioh'uVn- -b4{blb'
P-zewodnilzqcaKomi-sii

Ponqdku Prawnego i Publicznego



^ 
Komisja i,orzqdku

;j#ffi[:,: ,l,',i:ifi::
Wloclawek, 18 paidziernika 2017 r.

BRM. 0014.5.29.2017

Rada Miasta Wloclawek

oPtNtA Nr 2412017

KOMISJT PORZADKU PRAWNEGO I PUBTICZNEGO

RADY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 18 Paidziernika 2017 roku

Komisja Porzqdku Prawnego iPublicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia

w dniu 18 paidziernika 2017 roku pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly w sprawie

wyboru Przewodniczqcego Rady Miasta.

W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii

opowiedziato siq 4 czlonk6w Komisji, przy braku gtos6w przeciwnych oraz braku glos6w

wstrzymujqcych siq. W glosowaniu wziqlo udziat 4 czlonk6w Komisji'

Z powaianiem

Radn a Katarzyna 7a rqbska
4 tt

[2b+0,1+ -'bof{*
Pnewodniizqca Konisii

Pon4dku Prawnego i Publicznego

E.P



Komisja Porzqdku
Prawnego i Publicznego
Rady Miasta Wlocfawei

8RM. 0014.5.30.2017

Wloclawek, 18 paidziernika 2017 r.

Rada Miasta Wloclawek

OPINIA Nr 2512017

XOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBLIqZNEGO

RADY MIASTAWTOCTAWEK

z dnia, 18 Paidziernlka 2017 roku

Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia

w dniu 18 paidziernika 2017 roku nie wyrazita pozwwnej opinii do projektu uchwafy

zmieniajqcej uchwalq w sprawie powolania stalych komisji i ustalenia przedmiotu ich

dziatania.
Wwynikupneprowadzonegoglosowania,wkt6rymudzialwziqlo4czlonk6w

Komisji za wydaniem powyiszej opinii opowiedzial siq 1z czlonk6w Komisji, przy 3

glosach pneciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqcych siq'

Zpowatanhm

Radna lGltazynaTtq&r,ka

@,rq,n &"1srt'-
Pzewodnli4ce Konisii

Porndku Pnwnego I Publlcmego

E.P



Komisia PorzqdkU

Prawnego i Publicznego

Rady Miasta Wlodawek

BRM. 0014.5.31.2017
Wlocfawek, 18 paidziernika 2017 r.

Rada Miasta Wloclawek

OPtNIA Nr 2612017

KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBLICZNEGO

RADY MIASTAWTOCTAWEK

z dnla 18 Paidzlernika 2017 roku

Komisja Porzqdku Prawnego i PubliczneSo Rady Miasta, podczas posiedzenia

w dniu 18 paldziernika 2017 roku nie wyrazila poz$ywnej opinii do projektu uchwaly

zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych statych komisji Rady

Miasta.

W wyniku pneprowadzonego glosowania, w kt6rym udzial wziqlo 4 czlonk6w

Komisji za wydaniem powyiszej opinii opowiedziat siq 1 z czlonk6w Komisji, przy 3

glosach pneciwnych oraz braku glos6w wstrzymujQcych si€.

Z powaianiem

Radna lhtanyna Taqbska

lA"- +. 2"foe
PzewodnicAca Konlsii

Porz4dku Prawnego i Publicznego

E.P



^ Komisja porz4dku
rraWneg0 i publirznon^
Radv L,f i15i.; i4 1., ir;;i'

BRM. 0014.5.32.2017

a.ffis4a

Wloclawek, 18 paidziernika 2017 r.

Rada Miasta Wlocfawek

OPINIA Nr 2712017

KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBTICZNEGO

RADY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 18 Paidziernika 2017 roku

Komisja Porzqdku Prawnego iPublicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia

w dniu 18 paidziernika 2017 roku nie wyrazila pozytywnej opinii do projektu uchwalv

w sprawie odwolania Przewodn iczqcego Komisji Kultury i sportu. Pan Radny Janusz

Dqbczyriski wypowiadajqc sie w imieniu wnioskodawcy Klubu Radnych PIS nie zechciat

przedstawi6 przeslanek merytorycznych do odwolania PrzewodniczQcego'

W wyniku przeprowadzonego gfosowania, w kt6rym udzial wziqlo 4 cztonk6w

Komisji za wydaniem powyiszei opinii opowiedzial siq 1z cztonk6w Komisji, przy 3

glosach przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujQcych siq'

Z powa2aniem

Radna Katanyna Zarqbska

@nnf afra-
Pnewodniczqca Komisii

Ponqdku Prawnego i Pubticznego



Komisia Porzqdku

Prawnego i Publicznego

Radv Miasta Wloclawer

BRM. 0014.5.33.2017
Wloclawek, 18 paidziernika 2017 r.

Rada Miasta Wloclawek

OPINIA Nr 28/2017
KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBTICZNEGO

RADY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 18 Paidzleinika 2017 roku

Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia

w dniu 18 paidziernika 2017 roku nie wyrazila pozytywnej opinii do projektu uchwaly w

sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Kultury i Sportu.

W wyniku przeprowadzonego glosowania, w kt6rym udzial wziqlo 4 czlonk6w

Komisji za wydaniem powyiszej opinii opowiedzial siq 1z czlonk6w Komisji, przy 3

glosach przeciwnych oraz braku gtos6w wstrzymuiEcych siq.

Zpowaianien

Radna lGrblzym&,t&ska

P orz4dku P nw n ego I P ubl lcnego

E.P



Komisja porzqdku

Prawnego i publiczneoo

Rady Miasta Wtoclawik

BRM. 0014.5.34.2017
Wtoctawek, 18 paidziernika 2017 r.

Rada Miasta Wloclawek

OPINIA Nr 2912017
KOMISII PORZADKU PRAWNEGO I PUBTICZNEGO

RADY MIASTAWIOCTAWEK
z dnia 18 Paidziernika 2017 roku

Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia

w dniu 18 paldziernika 2017 roku nie wyrazila pozytywnej opinii do projektu uchwaly

w sprawie odwolania Przewodniczqcej Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego.

Pan Radny Janusz Dqbczyriski wypowiadajqc siq w imieniu Wnioskodawcy Klubu Radnych

PIS nie zechcial przedstawii przeslanek merytorycznych do odwotania Pnewodniczqcej.

W wyniku przeprowadzonego gtosowania, w kt6rym udzial wziglo 4 cztonk6w

Komisji za wydaniem powyiszej opinii opowiedzial siq 1z czfonk6w Komisji' przy 3

glosach przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqctych siq'

Zpowaianiem

Radne Katrrzyna Zerebska

6bnt4f &tYtt'o-
Pnewodnii4ca Konisii

Ponqdku Pnwnago i Publicznago

E.P



Komisia Porzqdku

Prawnego i Publicznego

Radv Miasta WloclaweK

BRM. 0014.5.35.2017
Wlocfawek, 18 paidziernika 2017 r.

Rada Miasta Wloclawek

OPlillA Nr 30/2017
KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBLICZNEGO

RADY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 18 paidzlernlka 2017 roku

Komisja Porz4dku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia
w dniu 18 paidziernika 2017 roku nie wyrazila pozytywnej opinii do projektu uchwaly

w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji PorzQdku Prawnego i Publicznego.

W wyniku przeprowadzonego glosowania, w kt6rym udziat wziqlo 4 czlonk6w
Komisji za wydaniem powyiszej opinii opowiedziat siq 1 z czlonk6w Komisji, przy 3
glosach przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujQcych sie.

Zpowataniun

Radna |fatarzpaTaqbska
Y^ lr

Qlb'nl* e/7$'{c--
Pnewodiiczeca Konlsji

Porz4dku Pnwnqo i Publicmego


